
Resumé af bestyrelsesmøde 9. april 2025 

 

Bestyrelsen drøftede og besluttede bl.a. følgende: 

 

Bestyrelsen nedsatte udvalg vedr. den fremtidige udskiftning af pæle til pæle eller bomme. Flere 

andelshavere vil blive inddraget. 

Tovholder er Jes Kjær. 

 

Vedligeholdelsesudvalget blev nedsat med Jan Hansen som formand. 

 

Det blev besluttet ikke at indføre Tallyweb på Vinterpladsen. I stedet vil vi i højere grad udlåne bimålere. 

 

Vi vil snarest besvare de sidste spørgsmål fra Generalforsamlingen. 

 

Hvis en søsætning må udskydes af tekniske årsager, eller fordi en båd ligger i vejen, yder havnen ikke 

økonomisk kompensation eller søsætning gratis. Hvis en båd ikke er blevet klar til den tid, der er aftalt, må 

denne bådejer betale for en evt. flytning. 

 

Ankerkæderne for enden af broerne afventer højvande. Hvor det er påkrævet, afmærkes midlertidigt med en 

bøje. 

 

Nye standardstativer vil blive udlejet, når der er ønske fra bådejere om det – dog uden store investeringer fra 

havnens side. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er 14. maj 2025.    
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